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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

15.09.2022, zasedací místnost klubu Masařka - Masarykova kolej

zápis provedl: Lukáš Novotný, Tomáš Pícha

začátek zasedání: 19:14

Novotný L.:
Vítá přítomné a zahajuje zasedání. Přechází k prvnímu bodu.

1. Schválení programu zasedání (vede: L. Novotný, typ: hlasování, čas: 5 min.)
2. Info z klubů (vede: L. Novotný, typ: informace, čas: 15 min.)
3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)
4. Info z Centrály (vede: L. Novotný, typ: informace, čas: 10 min.)
5. Půjčka z rezervního fondu pro CEN SU ČVUT (vede: L. Novotný, typ: hlasování, čas: 10
min.)
6. Schválení úpravy členských příspěvků (vede: L. Novotný,  typ: diskuze, čas: dle potřeby)
7. Projekt Kampus Strahov (vede: L. Novotný, typ: diskuze, čas: 10 min.)
8. Výjezdní zasedání SU ČVUT (vede: L. Novotný, typ: informace, čas: 5 min.)
9. Konflikt na Ukrajině (vede: L. Novotný, typ: diskuze, čas: dle potřeby)
10. Rámcová smlouva s ČVUT  (vede: L. Novotný, typ: diskuze, čas: dle potřeby)
N. Různé (vede: L. Novotný, typ: informace, čas: dle potřeby)
N.1. TPPPPPPPP (vede: L. Novotný, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)

1. Schválení programu zasedání (vede: L.Novotný, typ: hlasování, čas: 5

min.)

Novotný L.:
Upozorňuje na bod zaslaný po předkládací lhůtě.
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Zasláno po po předkládací lhůtě:

Půjčka z rezervního fondu pro CEN SU ČVUT (vede: L. Novotný, typ: hlasování, čas: 10 min.)

Usnesení 2022-09-01:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zaslaný do

konference Parlamentu dne 15.09.2022 v 19:15.

OHP: 10; 10:0:0 – Usnesení bylo přijato

Přišel delegát za SIlicon Hill Kondáč R.

2. Info z klubů (vede: L. Novotný, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (Kondáč R.):

V rámci klubu Silicon Hill nakupují WiFi. Na některých blocích ji už uvádějí do provozu.

Probíhá Poznej Strahov a chystají Akci prvák. Strahovská menza má nového vedoucího,

který je bývalý vedoucí podolské menzy.

Pod-O-Lee (Novotný L.):

Na Podolí také kupují WiFi i když ne v takovém rozsahu. Dále probíhá výstavba čajovny,

aktivní členové jsou přítomni na nástupech a začíná příprava Akce prvák, poznávaček,

Fuckup night a dalších. Úspěšně čerpají 4 Kč fond.

Masařka (Pischina M..):

Přes léto měla většina členů prázdniny, proto se toho moc neudělalo.

Sincoolka (Valach P.):

Plánují zahajovací párty. Připravují novou WiFi.

Engineers Prague (Klement M.):
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V klubu mají nové představenstvo. Prezidentem je stále Aleš Příhoda. Vytvořili jinou

strukturu vedení týmů. Jako představenstvo figurují spíše jako supervize. Marketing jim

dělá externí firma. Připravují Bitvu o Prahu a prosí o pomoc s propagací.

eFDrive (Jirmanová M.):

Věnují se nastupujícím prvákům. Tahají je na pivo, aby jeli na seznamovák. Byly

předseznamovákové akce. Byla Tour de FD, která byla zakončena ve Dně. Dnes ráno se

odjíždělo na Uzel. Na seznamovák všichni dobře dorazili, jen trošku mokří. 27.9. bude

grilovačka, kam všechny zve. Pak budou připravovat tradiční akce.

BEST (Fišer V. ):

Přes léto uspořádali 2 eventy. Od září mají nové představenstvo. Bude akce Poznej

studentské kluby a od října nové soft skills kurzy.

FIT++ (Lysenko D.):

Ve FIT++ přes léto odpočívali a připravovali další semestr, teď začínají vše znovu rozjíždět.

Budou akce pro prváky na představení aktivit klubu. Večer bude grilovačka, na kterou by

všechny rád pozval, ale neví, jestli bude dost místa. Plánují akce s FA, šachy, orientačka a

podobně.

ISC (Marek F.):

Přivítali zahraniční studenty. V pondělí měli úvodní prezentaci od Bestu na rektorátu.

Chystají drobné akce přes semestr.

Klub Čajovna (Jedlička T.):

Pokračují dál v doprovodném programu na akcích - Malta, Hello FIT!. Mají první schůzi za

sebou a od pondělí budou opět fungovat. Následně je čekají interní akce - zaučování

nováčků, halloween apod.
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+/-FEL (Petrásek V.):

Byli na jamboree, kde skautům představovali své aktivity. Dále dělali FEL camp - byli 5 dní

na Orlíku ve stanech se stavbou vodní elektrárny. S ÚTVS připravovali tři turnusy

seznamováků. Připravují akce pro prváky, Noc vědců a další akce. Byl +/- výlet, kde zmokli.

Plánují integraci dalších členů z řad studentů, chtějí ve více lidech chodit na výlety.

Poznámka k počtu osob s hlasovacím právem: Delegát Engineers Prague v průběhu zasedání

odešel.

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

Váňa O.:

Zasedání bylo 29.6., kde byly pouze informace od rektora. Ve středu zjistí, jestli rektorovi

plány byly uskutečněny. Příští zasedání Parlamentu bude Ondra mimo, proto upozorňuje

na blížící se volby do AS. Budou probíhat elektronicky. Je problém s aplikací, která stále

není v provozu, i když už dávno měla být. Snažili se dokopávat zástupce za aplikaci a

museli změnit vedoucího komunikace ze strany ČVUT. V rámci KSÚZ probírali štěnice a

další informace. Ohledně štěnic by byl raději při zemi a chtěl by počkat na výkony nové

firmy. SÚZ se to snaží nějak udělat. Zatím mají důvěru, případně bude do nich kopat.

Apeluje na kluby a aktivní lidi v nich, že přenášet může každý a mělo by se vše hlásit co

nejrychleji.

Valach.P:

Ptá se, zda ví, jak to bude s energiemi.

Váňa O.:

Zatím se neví.

Kondáč R.:

Ptá se na zvyšování záloh za elektřinu.
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Váňa O.:

Zatím neví nic, že by se mělo něco zvyšovat.

Jirmanová M.:

Ptá se, jaká je realita s online výukou kvůli cenám energií.

Váňa O.:

Bude vědět víc po středečním zasedání.

Novotný L.:

Apletuje na ostatní, aby kandidovali do AS, aby tam studenti měli své zástupce.

Doporučuje ohlídat věci, které jsou schvalovány a odkazuje se na schvalování kolejného a

dalších položek.

Váňa O.:

Prosí o včasné upozornění ještě před hlasováním AS v případě, že někdo narazí na

dokument a podobné věci, které by dle něho neměly být schváleny.

Novotný L.:

Prosí o zvýšenou pozornost při schvalování zvýšení cen energií.

4. Info z Centrály (vede:  L. Novotný, typ: informace, čas: 10 min.)

Novotný L.:

Upozorňuje na odevzdání hlášení klubů. Chystají se na Výjezdní zasedání. Zmiňuje Bitvu o

Prahu a Hokejovou bitvu. Také informuje o novém SU kalendáři.

Valach P.:
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Ptá se, jestli je ošetřené nějaké propojení SU kalendáře s Indexem studenta.

Novotný L.:

Momentálně není. Pokud se to osvědčí, je možné to propojit.

Zve všechny na turnaje Souboje fakult. Čeká je Akce prvák. Děkuje všem, kteří se nějak

zapojili.

Za RSS zmiňuje nadcházející ZZSVS - 05.10.2022 v 8:00 na Podolí. Mohou se účastnit

dva zástupci za klub. Lze posílat návrhy k diskuzi. Plánuje tam řešit štěnice, 4kč fond a

kolejné.

Novotný L.:

Jelikož se zvyšují ceny energií, tak se jako SU obávají, že by je to mohlo postihnout také.

Začali vyjednávat s ředitelem, že by určitá část členů měla levnější kolejné. Prosí, aby mu

ostatní zaslali návrhy na to, jak by se tito lidé vybírali.

Valach P.:

Chtěl by, aby se levnější ubytování nevztahovalo pouze na členy představenstva.

Lysenko D.:

Ptá se, jestli se ta sleva na ubytování bude vztahovat pouze pro kolejní kluby

Novotný L.:

Bude se to řešit tak, aby to bylo pro všechny kluby a ne jen kolejní.

Novotný L.:

Přechází k debatě o 4kč fondu.

Omlouvá se za zmatky se 4kč fondem, které během roku probíhaly. Byly směrem od SUZ

zasílány chaotické informace. V tuto chvíli by mělo platit, že možnost čerpání bude do

července roku 2023.
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Váňa O.:

Ptá se, zda je pravda, že se 4kč fond nečerpal.

Novotný L.:

Ano, je to pravda, ale není to z důvodu, že by se o to nepokoušeli, spíš to SUZ neumožnil

protože to není nárokovatelné a SUZ nechtěl tyto prostředky poskytnout.

Novotný L.:

Prosí kluby, aby dál podávaly žádosti na 4kč fond, ať se vyčerpá. Ředitel SUZ v 4kč fondu

nevidí moc smysl. Lukáš s tím úplně nesouhlasí a smysl v tom vidí, ale shoduje se, že je

momentálně špatně nastavený. Chce řešit nové a smysluplnější podmínky.

Petráň M.:

Od spuštění webu je mnohem vyšší návštěvnost než s předchozím webem. Průměrně

mají 80 unikátních návštěv za den a 400-600 zobrazení. Uživatelé hlavně navštěvují

stránky s událostmi (momentálně Vítejte na ČVUT), ale také hojně využívají stránky o

klubech, takže tvorba nových textů měla smysl. Kluby mohou tyto stránky využít k

propagaci svých událostí, stačí napsat mail do Centrály s žádostí o propagaci s textem a

úvodní fotkou. Neplatí to pouze pro události, ale jakýkoliv požadavek či zveřejnění. Ten

web je pro nás všechny.

Zároveň Pavel Valach provedl migraci aktualit z původního webu. To pro znamená, že

koncem října budeme původní web dostupný na old.su.cvut.cz úplně vypínat. Chtěl bych

všechny kluby poprosit o kontrolu funkčnosti odkazů na svých webech, které vedou na

su.cvut.cz.

Kondáč R.:

Informuje o tom, že zaČVUTění proběhlo v pořádku a pravděpodobně dotáhnou spoustu

lidí na Vítejte na ČVUT.
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Novotný L.:

Zmiňuje, že se aktivně zapojili i další kluby a navštívili seznamovák.

5. Půjčka z rezervního fondu pro CEN SU ČVUT (vede: L. Novotný, typ:

hlasování, čas: 10 min.)

Novotný L.:

Zmiňuje, že bude problém s cash flow na účtu CEN pro pokrytí akcí SOA a Vítejte na ČVUT.

Jedním z důvodů je taky velmi pozdní odevzdání Hlášení o stavu klubu některými kluby, a

tudíž nemožnost včas vyčíslit provozní náklady.

Za Centrálu žádá o půjčku 300 tis. Kč z Rezervního fondu. Půjčka bude splacena po

zaplacení jednotlivých provozních nákladů. To bude snad nejdéle do konce října 2022.

Váňa O.:

Ptá se, kolik je v rezervním fondu.

Novotný L.:

Je tam přesně 808 595,75 Kč.

Valach P.:

Nemůže si pomoci, ale ví, že tento problém s cashflow se řeší téměř každý půl rok. Dříve

to bylo hlavně na začátku kalendářního roku. Ptá se, zda by se tomuhle dalo nějak

zabránit. Proč je to tentokrát až tak špatné?

Novotný L.:

Dříve to nebylo až tolik, ale tentokrát nám nevyšel grant z Prahy na SOA. Bylo příliš

žádostí a Praha 6 se rozhodla přidělit peníze jinam.

Valach P..:
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Ptá se o kolik bude SU v mínusu, když nevyšel grant.

Novotný L.:

Domnívá se, že ve výsledku by akce neměla být kvůli grantu v mínusu. Příjmy by měly být

vyřešené jinak.

Kondáč R.:

Uvádí, že z rezevního fondu chtějí peníze hlavně jako jistotu, že ty peníze budou k

dispozici.

Valach P.:

Máte variantu, kdybychom vám půjčku neschválili.

Novotný L.:

Ano, budeme víc tlačit na kluby, aby dodaly odvody a hlášení klubů. Děláme to hlavně

proto, aby jsme nebyli vedeni jako dlužníci a nekazili tak image SU.

Usnesení 2022-09-02:

Studentský parlament Studentské unie ČVUT schvaluje možnost půjčky z rezervního

fondu na účet Centrály v maximální výši 300 000 Kč. Tyto prostředky je nutné vrátit v plné

výši do rezervního fondu do 31. 10. 2022.

OHP:10 9:0:1

Usnesení přijato

6. Schválení úpravy členských příspěvků (vede: L. Novotný,  typ: diskuze,

čas: dle potřeby)

Novotný L.:
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Na červnovém zasedání byla velká diskuze ohledně zvýšení členských příspěvků. V tabulce

jsou rozepsané kluby, podle kterých se členské příspěvky budou zvyšovat. Ptá se, kdo má

představenstvem schválené zvýšení členských příspěvků.

Valach P.:

Navrhuje, aby se to pak odhlasovalo o konkrétní částku, pokud to kluby ještě neudělaly.

Novotný L.:

Nové ceny by mohly platit od 1.1.2023

Kondáč R.:

Za Strahov to bude ještě trvat. Na představenstvu se to pokusí protlačit k diskuzi.

Tichý Š.:

Ukazuje tabulku s návrhem synchronizace délky a období členství. Poukaze hlavně na

Podolí a Buben.

Diskutuje se o tom, že délka a období členství není nikde přesně zakotvena.

Diskutuje se o tom, že je přínosné, aby členství platilo stále do konce září, neboť členi, kteří mají

již zaplacené síťové členství mají dostatek času zařídit všechny povinnosti začínajícího školního

semestru a poté v klidu obnovit členství. Také jim to může být připomenuto na infoschůzkách a

podobně.

Novotný L.:

Na Podolí se pokusí o synchronizaci a také podá návrh klubu Bubnu, aby přešel na

navrhovaný systém. Prosí ostatní kluby o odhlasování výše.
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Valach P.:

Navrhuje, aby bylo na základě diskuzí vytvořeno nějaké usnesení.

Došlo ke hlasování o tom, kdo by to chtěl usnesení z této diskuze. Pavel byl jediný.

Novotný L.:

Všechny kluby ví z minulého Parlamentu, o co se jedná, takže to vidí jako zbytečné.

7. Projekt Kampus Strahov (vede: L. Novotný, typ: diskuze, čas: 10 min.)

Novotný L.:

Na Strahově došlo na projekt Kampus Strahov. Zároveň se rozšiřuje Průša Lab. Jedná se o

projekt, který chce využít Strahovský stadion a zdokonalit ho. SU ČVUT k tomu byla

přizvána. Má možnost podepsat Memorandum, které je plánováno na středu 21. 9. SU

ČVUT by tam byla u diskuzí a mohla by tam získat i vlastní prostory. Chtějí z toho udělat

centrum pro studenty, firmy a podnikatele. Díky tomu by na Strahov třeba jezdila i tramvaj

a mělo by s tím počítat i metro trasy O. Z memoranda neplynou žádné závazky.

Lysenko D.:

Ptá se, jak dlouho bude trvat, než se tam něco bude dít.

Novotný L.:

Uvádí hrubý odhad, že kolem 5 let by tam mělo být už něco vidět. Průša se prý musí

přestěhovat asi do 3 let. Většina konkrétních informací se teprve tvoří a bude upřesněna.

Diskutuje se o podobě memorande a je vysvětleno, že se jedná jen o dohodu, že SU ČVUT a další

strany budou součástí pozdějších jednání.
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Usnesení 2022-09-03:

Studentský parlament Studentské unie ČVUT podporuje podpis memoranda o spolupráci

v rámci projektu Kampus Strahov.

OHP:10 9:0:1

Usnesení přijato.

8. Výjezdní zasedání SU ČVUT (vede: L. Novotný, typ: informace, čas: 5
min.)
Novotný L.:

Uvádí bod. Výjezdní zasedání se bude konat v obci Janské lázně, 14.-16.10.2022, penzion

Betlém. Kapacita bude cca 50 osob. Přihlašování vyhodí v následujících dnech. Je možné,

aby se za kluby přihlašovali lidi volně. Pokud bude zájem větší než kapacita, bude se

následně počet zájemců redukovat tak, aby tam byla vhodná kombinace všech členů z

jednotlivých klubů.

9. Konflikt na Ukrajině (vede: L. Novotný, typ: diskuze, čas: dle potřeby)
Novotný L.:

Uvádí, že konflikt stále probíhá.

Lyšenko D.:

Uvádí několik současných změn v politice EU a ČR. Česko prý chce zlepšit přístup a

spolupráci s Ukrajinskými občany a nabídnout lepší přístup k práci a možná i ke studiu.

Uvádí to čistě informativně.

Novotný L.:

Zmiňuje, že všichni uprchlíci v rámci SUZ byli přestěhováni na Strahov.

Kondáč R.:
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Uvádí, že jsou především na B2 a B3 a není si vědom žádných problémů. Nikdo neví, jak

dlouho tam ještě budou.

Novotný L.:

Všichni studenti ČVUT, kteří si požádali o koleje, je prý dostali.

10. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: L. Novotný, typ: diskuze, čas: dle
potřeby)
Novotný L.:

Uvádí bod. Byl podepsán dodatek na rok a půl. Do té doby by mělo dojít k vylazení

finálního znění smlouvy.

N. Různé (vede: L. Novotný, typ: informace, čas: dle potřeby)

Zápisy předchozích zasedání Parlamentu

Novotný L.:

Zmiňuje opožděné zaslání podkladů k předchozím zápisům a omlouvá se za Centrálu.

Prosí o kontrolu zaslaných podkladů, které budou odhlasovány na následujícím zasedání.

Index studenta ČVUT

Váňa O.:

Uvádí, že stav Indexu studenta je špatný a aplikace je v tomto stavu nevyužitelná.

Navrhne proto, že osloví kluby, kteří by mohly aplikaci aktualizovat.

Kondáč R.:

Uvádí, že to je dobré téma bakalářky. Prosí o zaslání krátkého infa o tom, co je potřeba.

Diskutuje se o možnostech zapojení klubů a studentů.

Konec zasedání 21:25
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Přílohy:

Foto prezenčních listin (delegáti, hosté)
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